
протокол

спiльцого засiдання Керiвного KoMiTery i РобочоТ групи з пiдготовкипропо3ицiй до просктiв Стратегii сталого розвитку Чернiгiвськот областiна перiод до 2027 року та Плану заходiв зii реалiзацiТ на 2021-202З роки

1I zруdня 2019 року
м5

лt. Чернiziв

ЗаСiДаННЯ КеРiВНОГО KoMiTeTy i Робочоi групи проводив голова обласнотдержавноi адмiнiстрацii Прокопенко А.
ПрисутНi членИ КерiвногО KoMiTeTy: Романова н., Мельничук в.,Ашихмiна !,' ХомиК о. та членИ Робочоi групИ з пiдгоТовкИ пропозицiй допросктiв Стратегii ст€uIого розвитку Чернiгiвськоi областi на перiод до 2027 року таГ[пану заходiв з iT реалiзацii на ZOZt-iоzЗ роки; в он-лайн режимi: члени робочоiгрупи - представники районiв, MicT та ОТГ.

Порядок денний:
1, Про проекти Стратегii стаJIогО розвитку Чернiгiвськоi областi на перiоддо 2027 року та Плану заходiв з iT реалiзацii: у 2021-zоZЗ роках.

Доповiдае: Хомик о.- директорка !епартаменту
розвитку економiки та сiльського господарства
облдержадмiнiстрацii

З ПИТаННЯ ПОРЯДКУ ДеННОГО 1Про проскти Стратегii стаJIого розвиткуЧернiгiвськоi областi на перiод до 2О27 рЬ*у .u Ппu"у заходiв з iT реалiзацii у 2о2|-2023 роках))

СЛУХАЛИ: о. Хомик керiвника Робочоi групи, директорку !епартаментурозвитку економiки та сiльського господарст"а облас"оi д.ржавноi адмiнiстрацii.

ВИСТУПИЛИ:
Кучерява А, заступниIIЯ директора Агенцii регiонального розвиткуЧернiгiвськоi областi; Гармаш п. - 

-ru"urr"r"* 
управлiння охорони здоров'яоблдержадмiнiстрацii; ЛемЬft н. - директор*u Д.rruрrur""rу ciM'i, молодi та спортуоблдержадмiнiстрацii; Полторацька с. - .u.rуrrниця директора !епартаментурозвитку економiки та сiльського господарства облдержадмiнiстрацii.

олександра Хомик поiнформу"-ъ присутнiх про проведену роботу iзрозробки проектiв Стратегii стаJIого розвитку Чернiгiвс"пот Ёоrrастi на перiод до2027 рокУ та ПланУ заходiв з iT реалiзацii у 20i1-2О2З роках, ocHoBHi сильнi i слабкiсторони регiону та стратегiчнi i оператЙнi цiлi. Також .ur"ur"n., Що в процесiформування проекту ГIлану заходiв з реалiзацiт Стратегii було розглянуто бiльше160 просктних iдей та напрацьовано 74технiчнi завдання на проекти регiональногорозвиткУ, визначено opieHToBнy необхiдну суму фiнансувur"" проектiв на 2O2l-202З РОКИ, Де BPaxoBaHi ЯК КОШТи з державного та мiсцевих бюджетiв, так iможливi приватнi iнвестицii та мiжнародна технiчна допомога.



Анастасiя Кучерява поiнформув€ulа про ocHoBHi пiдходи до визначеннясмарт-спецiалiзацii областi при розробцi проекту СтратегiI областi.
петро Гармаш доповiв про ocHoBHi цiлi i технiчнi завдання на проекти

регiонального розвитку по реалiiацii напрямку <<створення умов для пiдтримки та
формування здорового населення)).

HiHa Лемеш ознайомила присутнiх з основними цiлями i завданнями по
реалiзацii напрямкiв <створення умов для пiдтримки та формування здоровогонаселення> i <Забезпечення соцiального захисту населення та гендерноiрiвностi>>.свiтлана Полторацька доповiла про ocHoBHi цiлi i технiчнi завдання напроекти регiонального розвитку по реалiзацii стратегiчноi цiлi <пiдвищенняконкурентоспроможностi регiональноi економiки>.

Також пропозицii та зауваження щодо просктiв Стратегii та Г[пану заходiв з iT
реалiзацii висловили члени Робочоi групи: ДЬмиденко В., IBaHoB Щ., Силенко М.,осадцiв I. -'7 ^Yg'

ВИРIШИЛИ:
1, З врахуванням внесених пропозицiй та зауважень схв€UIити просктиСтратегii стаJIого розвитку Чернiгiвс"*Ьi обпuстi на .r.рiод до 2О27 року та Планузаходiв з iT реалiзацii на 2021-2О2З роки.2. Винести данi проекти на розгляд черговоi ceciT обласноi Ради.

Голова обласноi ради

кошнко I. вдовЕнко

Секретар Керiвного KoMiTeTy о. хомик

Голова обласноi державноТ
адмiнi

AtцpiarIHa Бажеtlова 67 56 92


